
 

Z A P I S N I K 

sa Jedanaeste - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) 

zasijedanja u 2018. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 18, 19. i 

20. jula 2018. godine 

 

 Sjednica je počela 18. jula u 11 sati i 30 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su 

naizmjenično, Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i 

obavijestio da je dnevni red sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

Poslanik Raško Konjević intervenisao je proceduralno povodom pitanja 

koje je postavio predsjedniku Vlade na prošloj sjednici posvećenoj 

premijerskom satu i saopštio da mu nijesu dostavljene tražene informacije iz 

nadležnosti Ministarstva saobraćaja i pomorstva. 

Predsjednik Skupštine dao je potrebna pojašnjenja i saopštio da i 

poslanici i predstavnici izvršne vlasti trebaju da poštuju odredbe Poslovnika 

Skupštine. 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

1. Miodrag Vuković, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratske partije socijalista Crne Gore: 

„Prije nedjelju dana boravili ste u Londonu na Samitu Zapadnog 

Balkana u okviru Berlinskog procesa, petog po redu. Molim Vas da poslanike 

i građane upoznate sa rezultatima posljednjeg susreta sa premijerima 

Zapadnog Balkana? Prije svega, koji su im dometi; što su očekivanja Vlade 

Crne Gore od ovoga procesa, posebno imajući u vidu pitanja stabilnosti, 

ekonomije, povezivanja nauke i novih prilika za mlade ljude?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Miodrag Vuković, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

2. Andrija Mandić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratskog fronta: 

„Zašto je Vaša Vlada onemogućila poglavara najstarije institucije u 

Crnoj Gori, mitropolita crnogorsko – primorskog gospodina Amfilofija da 

činodejstvuje u hrišćanskom hramu koji je pod njegovom duhovnom 

jurisdikcijom? Da li su nadležni organi preduzeli nešto protiv ostrašćenih 
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pripadnika drugih konfesija koji su se okupili da fizički spriječe pravoslavnog 

mitropolita da služi svetu liturgiju na temeljima hrama Sv. Jovana Krstitelja u 

Svaču?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Mandić, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

3. Ranko Krivokapić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije Crne Gore: 

„Svjetska Banka je u svom Izvještaju za Zapadni Balkan pod nazivom 

„Brži rast više radnih mjesta“ konstatovala da se rast crnogorske ekonomije 

zasniva na neodrživom modelu: „Veliki fiskalni deficit i rastući javni dug 

ukazuju da put javnih finansija nije održiv“. Narod ove zemlje to najbolje 

osjeća, jer mu plate svake godine sve manje vrijede - za njih se sve manje 

može kupiti. Po podacima Monstata, i ove godine građani Crne Gore imaju 

smanjenje realne zarade. Preko 72000 ili oko 2/3 zaposlenih u privredi prima 

manje od 250 evra mjesečno i pored nominalnog rasta društvenog proizvoda 

koji osjeća uska grupa privilegovanih. Narodski bi se reklo - živimo na dug. 

Građanima pripadaju nezaposlenost, iseljavanje, dugovi preko sve većih 

poreza i akciza, a „pozajmljenim imenima“ - tajkunima, bogatstvo koje nije 

rezultat vladavine prave i poštenog rada. Rezultati i ove 41. Vlade suštinski su 

- rast bez održivog razvoja. Socijaldemokratska partija istrajno nudi jasne 

reformske političke i ekonomske predloge. Nedavni takav predlog je „Manifest 

za okupljanje progresivnih snaga“. Podstičemo da se kroz okupljanje državnih 

institucija, nevladinog sektora, strukovnih udruženja osmisli Ustavom Crne 

Gore predviđen Plan razvoja na duži rok, koji bi obavezivao više saziva vlada 

u periodu od 5 do 10 godina. Da li je Vaša Vlada sposobna da se suoči sa 

ubrzanim pogoršanjem života građana i strukturalno neodrživim stanjem naše 

ekonomije, ili da bude, voljno ili nevoljno, dio poharane ekonomije Crne 

Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Ranko Krivokapić, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

4.  Genci Nimanbegu, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Bošnjačke 

stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i 

Hrvatske građanske inicijative: 

„Kako Vlada Crne Gore i Vi cijenite rezultate koji su ostvareni 

implementacijom Zakona o planiranju prostora i izgradnji objekata? Koji su 

preliminarni zahtjevi koji su upućeni za legalizaciju objekata do roka od 15 

jula 2018. godine? Kako ocjenjujete rad inspekcijskih organa od usvajanja 

Zakona do danas? Šta je uzrok da se divlja gradnja, usvajanjem ovog zakona, 

krajem 2017. godine ne da se nije zaustavila, već je primila novi zamah?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Genci Nimanbegu, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

5.  Mićo Orlandić, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

„Šta Vlada Crne Gore preduzima ili će preduzeti da se konačno učini 

izvjesnim izdavanje Enciklopedije Crne Gore i koliko je sredstava do sada 

utrošeno za tu namjenu?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje.  

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice 

posvećen premijerskom satu i odredio pauzu. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 13 sati i 10 minuta, a nastavljena u 13 sati i 25 

minuta. 

 

Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 

 Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 1. Poslanik dr Branko Radulović: 

         „Zašto javno ne saopštite da je stanje u poljoprivredi Crne Gore 

nezadovoljavajuće i ne preduzmete mjere da se ono unaprijedi na održiv 

način?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a dr Branko Radulović je komentarisao 

odgovor. 

 

 Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministru pravde, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Dragutin Papović: 

           „Koji su najveći izazovi u funkcionisanju političkog sistema u Crnoj 

Gori?“ 

             Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 
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2. Poslanica Jovanka Laličić: 

„Aprila 2014. godine imenovani su prvi javni izvršitelji u cilju povećanja 

nivoa efikasnosti sistema izvršenja. Da li je uvođenje javnih izvršitelja, kao i 

izmjene Zakona o javnim izvršiteljima koje su usvojene u martu 2017. godine 

dalo očekivane rezultate?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Jovanka 

Laličić je komentarisala odgovor. 

3. Poslanik Milutin Đukanović: 

„Zbog čega Crna Gora nije Hrvatskoj izručila osuđenog ubicu Sašu 

Sinđelića?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milutin 

Đukanović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje:  

„Gdje se danas nalazi Saša Sinđelić, osuđeni ubica u Hrvatskoj?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

4. Poslanik Milan Knežević: 

            „Na osnovu kojih činjenica i operativnih saznanja tvrdite da je 16. 

oktobra 2016. godine, na dan parlamentarnih izbora, došlo do pokušaja 

državnog udara?“   

             Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Milan Knežević je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

           „Kako je moguće da ste stepen izlaznosti, koji je trebalo da bude 

91,72%, zaustavili na 71,92% iscenirajući državni udar i kasnije kreirajući 

aferu u kojoj ste satanizovali Demokratski front?“ 

5. Poslanik Milun Zogović: 

           „Proglašenjem Sudskog savjeta, po Zakonu o Sudskom savjetu i 

sudijama, prestaje mandat članovima prethodnog savjeta. Da li je Sudski 

savjet legalan i legitiman i da li se u pravno - formalnom smislu može smatrati 

da država Crna Gora trenutno nema Sudski savjet?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Milun Zogović je komentarisao odgovor. 

6. Poslanik Andrija Mandić: 

            „Da li ste svjesni koliku ste patnju i bol nanijeli porodici pukovnika 

Radovana Aleksića zbog zloupotrebe državne moći, angažovanja lažnih 

svjedoka, sumnjivih izvještaja sudskih vještaka, podmetnutih izvještaja 

policije o prelasku granice i drugih vrsta pritisaka kojim je bio izložen? Uz 
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pomoć represivnog aparata, a kroz pokušaj kriminalizacije Radovana Aleksića 

vi ste željeli da ostvarite više nečasnih ciljeva: od dovođenja u vezu sa 

navodnom destabilizacijom i neprijateljskim djelovanjem prema crnogorskom 

režimu do prikrivanja stvarnih nalogodavaca i izvršilaca napada na policijskog 

inspektora Šukovića. Pored tih ciljeva, jedan od razloga za svojevrsnu otmicu 

i višegodišnje zadržavanje u Podgorici pukovnika Aleksića leži i u činjenici da 

je on bio šef KOS-a za Crnu Gore kada je uhapšeni Saša Sinđelić, svjedok 

saradnik režima, u montiranom sudskom procesu protiv dijela rukovodstva 

Demokratskog fronta i jednog broja državljana Srbije koji su od strane tog lica 

na prevaren način dovedena u Crnu Goru oktobra 2016. godine. Aleksićeva 

služba je izvjesno vrijeme Sinđelića, dezertera iz VJ i ubicu hrvatskog 

zemljoradnika Mirka Fotesa, držala pritvorenog u kasarni Morača da bi ga 

potom prebacila u ZIKS Spuž. Građani znaju koliko je napora uložilo Vaše 

ministarstvo i crnogorsko pravosuđe, koliko ste zakona prekršili i ljudskih 

normi pogazili kako biste prikrili prošlost svjedoka saradnika Saše Sinđelića. 

U toj zločinačkoj namjeri da optužite nevine ljude željeli ste da svima onima 

koji su znali za kompromitujuću prošlost Vašeg svjedoka saradnika i njegove 

ranije dilove i dogovore sa Milem Novakovićem, visokim funkcionerom 

bezbjednosti Srbije, i sudijom Vojnog suda u Podgorici majorom Milivojem 

Katnićem, sadašnjim Specijalnim državnim tužiocem, pošaljete poruku da 

ćute, jer kada ovako nezakonito i siledžijski postupate sa nekadašnjim šefom 

KOS-a, čemu onda mogu da se nadaju njegovi potčinjeni ili oni iz ZIKS-a koji 

su bili svjedoci ovih razgovora?“ 

             Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

             Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Andrija Mandić je komentarisao odgovor. 

7. Poslanik Predrag Bulatović: 

            „Ustavom Crne Gore, članom 86, definisano je da poslanik za izraženo 

mišljenje ne može biti pozvan na krivičnu odgovornost. Kako je moguće da su 

za izraženo mišljenje u Skupštini ili na pressu poslanici Milan Knežević i 

Nebojša Medojević ovih dana pod progonom Specijalnog državnog tužioca 

Milivoja Katnića, a njihovi stavovi i mišijenja su usmjereni za jačanje vladavine 

prava i za borbu protiv korupcije? U isto vrijeme me interesuje i stav Vlade o 

tome da li se Milivoje Katnić izdigao ne samo iznad zakona, već i Ustava?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 

8. Poslanica Aleksandra Vuković: 

            „Što će, po Vašem mišljenju, Crnoj Gori i njenoj pravnoj kulturi, kao i 

građanskom identitetu, donijeti izrada građanskog zakonika, čijoj realizaciji 

pristupate u godini značajnog jubileja, 130 godina od donošenja Opšteg 

imovinskog zakonika za Knjaževinu Crnu Goru? Imajući u vidu kompleksnost 
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posla koji je pred Vama i Vašim saradnicima, naučnom zajednicom i drugim 

ekspertima, molim Vas da nam saopštite svoja očekivanja u vezi sa 

vremenskim okvirom potrebnim za izradu kodifikacije crnogorskoga 

građanskog prava?“ 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

9. Poslanica Sanja Pavićević: 

            „Avgusta 2016. godine donijet je novi Zakon o sudskim vještacima. 

Postavljenje vještaka je prešlo iz nadležnosti Vrhovnog suda u nadležnost 

Komisije za vještake koju imenuje ministar pravde. Kako teče implementacija 

ovog zakona i da li imamo vještake raznih profesija koji će odgovoriti 

izazovima kompleksnih sudskih predmeta?“ 

            Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Sanja Pavićević je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje:  

          „Da li će kroz pravosudni informacioni sistem, koji imate, dodijeljeni 

predmeti biti dostupniji sudskim vještacima kako bi se mogli upoznati u kojoj 

mjeri su angažovani u odnosu na druge sudske vještake?“  

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

10. Poslanik Andrija Nikolić: 

            „Šta su najznačajniji rezultati sporazuma Atine i Skoplja u vezi sa 

imenom Makedonije i koje su potencijalne refleksije tog dogovora na Crnu 

Goru i region Zapadnog Balkana?“ 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

11. Poslanik Danijel Živković: 

           „Kada se očekuje uvođenje novog pravosudnog informacionog 

sistema?“ 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a 

Danijel Živković je komentarisao odgovor. 

           12. Poslanik Nikola Rakočević: 

            „Što će država i njeni odgovorni organi učiniti u vezi sa protivustavnim 

djelovanjem pojedinih NVO, koje otvoreno zastupaju ideologiju koju je naša 

državna politika proglasila fašističkom? Hoće li nadležno ministarstvo 

pokrenuti postupak pred Ustavnim sudom o zabrani rada ovakvih NVO, koje 

djeluju suprotno Ustavu Crna Gore, tj. na osnovu člana 91 Zakona o Ustavnom 

sudu, blagovremeno reagovati kako bi spriječilo svaki vid rehabilitacije 

fašističkih i anticivilizacijskih pokreta?“ 
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           Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Nikola 

Rakočević je komentarisao odgovor. 

            

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Genci Nimanbegu: 

            „Koje aktivnosti ste preduzeli u vezi sa dugo najavljenim izmjenama i 

dopunama Zakona o javnom redu i miru, a, prije svega, me zanimaju izmjene 

u vezi slobodnog isticanja nacionalnih simbola?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Milutin Đukanović: 

            „Da li su odgovarali policijski službenici koji su naredili hapšenje 

poslanika u oktobru 2015. godine?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Predrag Bulatović: 

            „Na predsjedničkim izborima 1997. godine (prvi krug) broj državljana 

je bio 585.433, a na predsjedničkim aprila 2018. godine maksimalno 

569.340 (oko 16000 manje); broj birača je bio za iste datume 461.754 i 

532.599 (oko 70000 više), a broj birača je u odnosu na 1990. godinu veći za 

129.738. Odgovorite kako je to moguće, odnosno, da li u tome postoji prostor 

za izborne zloupotrebe od strane vladajućih partija, te u isto vrijeme tražim da 

odgovorite kako je moguće da u Rožajama i Baru broj birača bude veći od 

broja državljana, osim ako to MUP radi namjerno radi nezakonitih izbornih 

benefita partija na vlasti? 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 

 

            Mr Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslanička pitanja postavili 

su: 

 

1. Poslanica Marta Šćepanović: 

            „Nakon godinu dana od pristupanja Crne Gore NATO-u, šta su ključni 

učinci i doprinosi koje je naša država ostvarila? S obzirom na to da i dalje 

postoji određena podijeljenost u društvu povodom članstva Crne Gore u NATO, 

premda povjerenje u ovu odluku raste, vjerujem da je važno obrazložiti buduće 

benefite koje će uživati država i građani Crne Gore od članstva u najmoćnijoj 

Alijansi današnjice?“ 
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           Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Marta Šćepanović je postavila dopunsko pitanje: 

           „Koliko znači letačka obuka pilota Vazduhoplovstva Vojske Crne Gore 

za gašenje požara upotrebom vedra za nošenje vode, koju su sada završili u 

Sloveniji?“ 

Mr Predrag Bošković, ministar odbrane, dao je odgovor na dopunsko 

pitanje.  

2. Poslanik dr Strahinja Bulajić: 

            „Da li ste i poslije nedvosmislene poruke iz Beograda da slanje dva 

oficira VCG na Kosovo i Metohiju u okviru okupacionih snaga nije ni najmanje 

prijateljski gest, i dalje sigurni da je taj čin doprinos poboljšanju i razvoju 

dobrosusjedskih i prijateljskih odnosa sa Republikom Srbijom, ali i stabilizaciji 

prilika na Zapadnom Balkanu?“ 

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Milun Zogović: 

            „Da li su tačni medijski navodi da će na Sinjajevini biti izgrađen vojni 

poligon za odlaganje i uništavanje viška zastarjelog oružja NATO alijanse?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Milun Zogović je komentarisao odgovor. 

4. Poslanica Nada Drobnjak: 

            „Da li će Ministarstvo odbrane, kao Ministarstvo koje koordinira 

primjenom Akcionog plana za primjenu R1325 SBUN - Žene, mir, bezbjednost 

(2017-2018. godina), uskoro inicirati pripremu novog akcionog plana kako bi 

se nastavile sistematizovane aktivnosti na daljoj primjeni ove i njoj pratećih 

rezolucija Savjeta bezbjednosti Ujedinjenih nacija? 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Nada Drobnjak je komentarisala odgovor. 

5. Poslanik Slaven Radunović: 

            „Kako će Vlada postupiti u slučaju da predsjednik SAD-a Donald Tramp 

istraje u zahtjevu da Crna Gora, kao punopravna članica NATO-a, poveća 

izdatke za vojne potrebe na 4% BDP?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

            Sjednica je prekinuta u 17 sati i 15 minuta, a nastavljena sjutradan 

(19. jula) u 11 sati i 20 minuta.             
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            Predsjedavajući Genci Nimanbegu je podsjetio da je poslanik Mićo 

Orlandić podnio ostavku na funkciju poslanika i obavijestio da Skupština 

konstatuje ostavku, čime mu, saglasno Poslovniku Skupštine, prestaje 

funkcija poslanika, o čemu će obavjestiti Državnu izbornu komisiju radi 

popune upražnjenog poslaničkog mjesta. 

 

            Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

            „Na sastanku ministara spoljnih poslova Crne Gore, Srbije, Bosne i 

Hercegovine, Makedonije i Albanije, koji je u okviru Samita Zapadnog Balkana 

održan u Londonu 9. jula, izjavili ste da je Crna Gora „zarobljena država“ i da 

postoji uzurpacija države od strane privatnih interesa. Ko su oni koji su zarobili 

Crnu Goru i uzurpirali je zarad svojih privatnih interesa?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Ervin Ibrahimović: 

            „Da li očekujete da će se do kraja 2018. godine okončati postupak 

priznavanja crnogorskih vozačkih dozvola u SR Njemačkoj, tj. da će se u ovoj 

godini potpisati izjave o namjeri o međusobnom priznavanju vozačkih dozvola 

između Crne Gore i SR Njemačke?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Ervin Ibrahimović je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

            Sjednica je prekinuta u 11 sati i 40 minuta, a nastavljena u 11 sati i 

45 minuta. 

 

3. Poslanik Slaven Radunović: 

            „S obzirom na obavezu Crne Gore da usaglašava spoljnu politiku sa 

spoljnom politikom Evropske unije, kako je zvanično proklamovano prilikom 

uvođenja sankcija Rusiji, da li Vlada planira da uvede sankcije i Sjedinjenim 

Američkim Državama, kako su to uradile zemlje EU, kao „mjeru odmazde“ 

protiv protekcionističkih mjera SAD-a, „nelegalnih i suprotnih pravilima 

Svjetske trgovinske organizacije“?“ 

            Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor. 
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4. Poslanik Andrija Nikolić: 

            „Da li Ministarstvo vanjskih poslova ima dugoročnu, stratešku viziju 

diplomatske predstavljenosti Crne Gore u međunarodnim organizacijama, 

prevashodno u sistemu Ujedinjenih nacija?“ 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

          

            Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su:  

 

1. Poslanica dr Draginja Vuksanović Stanković: 

            „Koliko je Vlada Crne Gore iz Budžeta, novcem svih građana, u drugoj 

polovini 2015. i tokom 2016. godine platila neizmirenih obaveza Fonda 

zdravstva Crne Gore? Da li je tačno da je bivši ministar zdravlja Budimir Šegrt 

u drugoj polovini 2015. godine obavijestio Vladu da su neizmirene obaveze 

Fonda zdravstva preko 34 miliona evra? Takođe, potrebno je da me 

obavijestite da li je iznos od 16 miliona eura predviđen predloženim 

rebalansom, iznos neizmirenih obaveza i da li je taj dug nastao tokom 2016. 

i 2017. godine?“ 

            Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a dr Draginja Vuksanović Stanković je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik mr Raško Konjević: 

            „Shodno Zakonu, sva pravna lica koja su u zakonskom roku sklopila 

sporazum o reprogramu poreskih dugovanja bila su u obavezi da izmiruju 

utvrđenu mjesečnu ratu. Takođe, da bi se poštovao Zakon, ta pravna lica 

pored mjesečne rate trebala su redovno izmirivati i poreske obaveze iz 

tekućeg poslovanja, sa rokom kašnjenja najviše do 30 dana. Molim Vas da mi 

dostavite za 30 najvećih poreskih dužnika, prema evidenciji Poreske uprave, 

sljedeće podatke, zaključno sa 01.06.2018. godine: 

            - da li 30 najvećih poreskih dužnika koji su u reprogramu izmiruju 

mjesečne rate (potrebno je podatke da mi dostavite za svako pravno lice 

pojedinačno);   

            -   dokaz o posljednjoj mjesečnoj plaćenoj tekućoj poreskoj obavezi?“ 

           Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 

3. Poslanica Anka Vukićević: 

            „Koja su ministarstva imala najviše troškova po osnovu isplata 

fizičkim, odnosno pravnim licima u periodu od 2015. godine do 2017. godine 

za pogrešno postupanje, odnosno nepostupanje državnih organa, a po osnovu 

sudskih presuda, uključujući i vansudska poravnanja? Koliko iznose ukupne 

budžetske isplate za te svrhe u pomenutom periodu i šta ste preduzeli, 

odnosno šta namjeravate preduzeti protiv odgovornih državnih funkcionera za 
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višemilionske štete koje su na ovaj način nanešene državnom budžetu, 

odnosno građanima Crne Gore?“ 

            Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Anka Vukićević je komentarisala odgovor. 

4. Poslanica Marta Šćepanović: 

„Koje opštine i koja pravna lica su, od stupanja na snagu Zakona o 

zaradama zaposlenih u javnom sektoru, postupila po članu 10 istog zakona?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje:  

          „Da li ste raspisali novi oglas za budžetskog inspektora i, ako jeste, kada 

očekujete da ćete imenovati toga inspektora? Da li ste imali u vidu da je 

Zakonom o inspekcijskom nadzoru predviđeno da, ukoliko nema adekvatnog 

kadra, i zaposleni u Ministarstvu finansija može da dobije ovlašćenje da vrši 

inspekcijski nadzor u određenoj oblasti?“ 

Darko Radunović, ministar finansija, saopštio je da će dostaviti odgovor 

u pisanoj formi. 

5. Poslanik Momčilo Martinović: 

„Kada možemo očekivati početak funkcionisanja Rivolving fonda, kao 

instrumenta finansijske podrške za lokalne samouprave u cilju efikasnijeg i 

efektnijeg korišćenja raspoloživih bespovratnih sredstava iz fondova EU?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Momčilo Martinović je komentarisao odgovor. 

6.Poslanica Ana Nikolić: 

„Da li Ministarstvo finansija pri izradi kvantitativnih analiza i ocjena 

uticaja strukturnih reformi koristi Makroekonometrijski model kao analitički 

instrument, nazvan MMM (Montenegro Macroeconometric Model – 

crnogorski makroekonometrijski model) i u kojoj mjeri?“ 

            Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje:           

„Da li će se pri novoj izradi programa ekonomske reforme, koja će važiti u 

periodu 2019-2021. godine, koristiti ova metoda?“ 

Darko Radunović, ministar finansija, saopštio je da će dostaviti odgovor 

u pisanoj formi. 

7.Poslanik Milan Knežević: 

„Zašto radnici u Crnoj Gori državi plaćaju doprinose koji spadaju u red 

najvećih opterećenja na primanja u regionu?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Milan Knežević je komentarisao odgovor. 
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Predsjedavajući Genci Nimanbegu je obavijestio da je Državna izborna 

komisija podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog poslaničkog mjesta sa 

Izborne liste „Socijaldemokrate Crne Gore – Ivan Brajović – Dosljedno“ i 

konstatovao da je, podnošenjem Izvještaja Državne izborne komisije, započeo 

poslanički mandat Borisu Mugoši. 

 

Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

„Je li u planu izgradnja još jedne osnovne škole u Tivtu i, ako jeste, kada 

će doći do realiziranja ove potrebe?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanica Marina Jočić: 

„Kada će Komisija za izradu programa za predmet CSBH jezik, 

formirana 2010. godine, konačno završiti taj svoj posao? Tada je sa liderima 

opozicije dogovoreno da se, dok program ne bude gotov, u nastavi koristi 

program za predmet Maternji jezik i književnost, uz odgovarajuće udžbenike 

pod tim nazivom. Međutim, radi se po udžbenicima i programu za crnogorski 

jezik i književnost. Dakle, po programu koji nikad nije prihvaćen kao validan. 

Naravno, i ko je kriv za opstrukciju u radu pomenute komisije?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Marina Jočić je komentarisala odgovor. 

3. Poslanik Mihailo Anđušić: 

„Uzevši u obzir da je u toku završna faza izvođenja radova na projektu 

Srednje mješovite škole u gradskoj opštini Golubovci, možete li dati preciznije 

informacije o zvaničnom završetku radova na ovoj investiciji, kao i kako 

ocjenjujete potencijalnu spremnost iskorišćavanja kapaciteta ove obrazovne 

ustanove po pitanju adekvatnog stručnog kadra, kao i adekvatne upisne 

politike?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

4. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Koliko ste za vrijeme Vašeg mandata izabrali direktora obrazovnih 

ustanova u Crnoj Gori, o kojim se licima radi, šta su po struci i kojom 

obrazovnom institucijom rukovode? Takođe me zanima koliki je broj 

prosvjetnih radnika koji su bili angažovani u nastavi u prošloj školskoj godini, 

a da nemaju ugovor o radu na neodređeno vrijeme, i da li će se i na njih 

odnositi ovaj moratorijum na zapošljavanje koji je nedavno usvojila Vlada?“ 

            Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 
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Dr Sanji Damjanović, ministarki nauke, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Radule Novović: 

„Koje aktivnosti, od početka 2018. godine, sprovodi Ministarstvo nauke 

u cilju povezivanja istraživanja i inovacija, jačanja ljudskih resursa za 

istraživanje, inovacije i konkurentnost, povećanja broja mladih istraživača na 

univerzitetima u Crnoj Gori i razmjene znanja između akademskog i 

privrednog sektora, kao i internacionalizacije istraživačkog rada? Koji su 

postojeći instrumenti podrške i kakve su bile namjere prilikom njihovog 

kreiranja? Koji djelovi sistema nauke i inovacija se pokušavaju poboljšati i 

koliko će novca biti uloženo putem različitih instrumenata podrške?“ 

            Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik dr Branko Radulović: 

 „Da li ste svjesni koje posljedice po razvoj Crne Gore ima opstrukcija 

osnivanja Instituta za razvoj Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a dr Branko Radulović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanica Sanja Pavićević: 

„Pratili smo u medijima da ste i u ovom polugodištu imali intenzivne 

aktivnosti na realizaciji projekta „Uspostavljanje Međunarodnog instituta za 

održive tehnologije u Jugoistočnoj Evropi ( Establishment a South-East Europe 

International Institute for Sustainable Technologies - SEEIST)“. 

a) Koja su glavna dostignuća ostvarena u ovom polugodištu? 

b) Koji su naredni koraci koje planirate? 

c) Koji su najveći rizici u realizaciji ovog projekta?“ 

          Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a Sanja Pavićević je komentarisala odgovor. 

 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Mirsad Murić: 

„Program promocije domaćih proizvoda „Kupujmo domaće" pokrenuli 

su predstavnici Vlade i privrede u cilju jačanja crnogorskih kompanija i ukupne 

ekonomije, otvaranju novih radnih mjesta i unapređenju standarda 

stanovništva. Koliko ste zadovoljni programom ,,Kupujmo domaće" i da li 

imate konkretne pokazatelje koji ukazuju na uspješnost programa?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 
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2. Poslanik Milorad Vuletić: 

„Kada će biti izvršena rekonstrukcija nisko naponske mreže preko koje 

se vrši napajanje strujom dvadesetak sela u opštini Danilovgrad na lokalitetu 

Danilovgrad - Glava Zete, odnosno kada će biti zamijenjen 10 KW dalekovod 

u dužini od 42 km preko kojeg se napaja tridesetak dotrajalih trafostanica na 

tom području?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Andrija Mandić: 

„Obratili su mi se mještani sela Lijeska iz Vraneške doline koji brane 

vlastiti način života koji počiva na zdravom prirodnom okruženju, a čiji osnov 

čini rijeka Lještanica. Naime, ta rijeka je čitavim tokom ispravna za piće a njeni 

vodopadi predstavljaju pravi dragulj živopisnog prirodnog ambijenta na kome 

su domaćinski živjeli i preci današnjih stanovnika Lijeske. Odlukama Vlade 

rijeka Lještanica bi trebala da bude ukroćena i uvedena u cijevni sistem koji 

bi njenu vodu transportovao u dužini od pet kilometara do mjesta gdje ste 

planirali da izabrani koncesionar proizvodi električnu energiju koja će se 

prodavati građanima Crne Gore po višestruko većoj cijeni od tržišne cijene 

energije dobijene iz klasičnih elektrana. Pošto su se građani sela Lijeska i šire 

okoline izjasnili da ne žele ovakvu vrstu „investicije“ u svome kraju, jer je ona 

za njih štetna, interesuje me kako ćete ovaj problem riješiti i jednu lošu 

započetu radnju zaustaviti?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Andrija Mandić je komentarisao odgovor. 

4. Poslanik Janko Vučinić: 

„Kada će se konačno okončati višegodišnja agonija bivših radnika 

„Radoja Dakića“ koji uprkos pravosnažnim sudskim presudama ne mogu doći 

do svojih neizmirenih zarada i čija su prava na mirno uživanje imovine 

brutalno pogažena?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 

Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslanička pitanja postavili 

su: 

1. Poslanica Marija Maja Ćatović: 

1) „Da li ste kroz plan i program Vašeg ministarstva predvidjeli sredstva 

za zaštitu i revitalizaciju fortifikacionih objekata u Crnoj Gori, posebno u 

Kotoru gdje ih ima najviše?“  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Marija Maja Ćatović je komentarisala odgovor. 
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2) „Što imate u planu sa zgradom starog zatvora u Kotoru koja je u 

vlasništvu države Crne Gore, pošto joj prijeti dalje urušavanje zbog nedovoljnih 

finansijskih sredstava za njeno održavanje, te moguću valorizaciju sa drugom 

namjenom?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Marija Maja Ćatović je komentarisala odgovor. 

2. Poslanica Daliborka Pejović: 

„Da li ćete u ovoj godini uspjeti da obezbijedite sredstva za sprovođenje 

Plana zaštite u Narodnom muzeju Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Daliborka Pejović je komentarisala odgovor. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 30 minuta , a nastavljena u 15 sati i 55 

minuta. 

 

3. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Ko u Ministarstvu kulture sastavlja crne liste po nacionalnim i 

političkim kriterijumima, a koje se odnose na konkurse za sufinansiranje i 

finansiranje projekata i programa u oblasti kulturno-umjetničkog stvaralaštva 

i da li ste Vi lično ili neko drugi zaduženi za namještene konkurse i za to da se 

ni greškom ne dodijeli ni jedan evro ma kome ko nije na strani vladajuće 

strukture?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

4. Poslanica Aleksandra Vuković: 

„Planira li Ministarstvo kulture ostvarivanje aktivnosti koje će doprinijeti 

vrednovanju kulturne baštine i afirmaciji crnogorskog stvaralaštva? Imate li 

jasan plan u vezi sa tim, s obzirom na evropsku perspektivu Crne Gore, kada 

treba ojačati njen originalni kulturni i umjetnički doprinos budućnosti 

Evrope?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

5. Poslanica Maja Bakrač: 

„Kako protiče proces valorizacije tvrđave Forte Mare u Herceg Novom, 

šta je do sada urađeno i koji su dalji koraci u njenoj sanaciji, upravljanju i 

međunarodnoj promociji?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Maja Bakrač je komentarisala odgovor. 
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6.Poslanik dr Budimir Aleksić: 

1) „Da li Vlada Crne Gore namjerava da preduzme bilo kakve mjere i 

aktivnosti u pravcu eliminacije spomeničkog kompleksa u selu Vusanju kod 

Gusinja podignutom u slavu i čast ratnog zločinca iz Drugog svjetskog rata - 

Jusufu Čeliću (poarbašenom Isufu Čelaju), učesniku genocida u Velici 28. jula 

1944. godine, poginulom u obračunu sa pripadnicima OZNE početkom 1945. 

u mjestu Dolji kod Gusinja?“  

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor. 

2) „Da li Vlada Crne Gore namjerava da u komunikaciji sa Vladom 

Republike Albanije sagleda stanje u kome se nalaze ostaci manastira Svetog 

Srđa na Bojani i preduzme mjere da se ovaj kulturno-istorijski spomenik 

obnovi?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 55 minuta, a nastavljena sjutradan     

(20. jula) u 11 sati i 55 minuta.             

 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička pitanja 

postavili su:  

 

1. Poslanik Nedžad Drešević: 

„Kada se očekuje početak radova na izgradnji bulevara Podgorica - 

Tuzi?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva. 

2. Poslanik mr Raško Konjević: 

„Molim Vas da mi dostavite podatke koliko je Vlada Crne Gore iz 

državnog Budžeta, novcem svih građana, u periodu od 01.01.2017. godine, 

ili na indirektan način preko kompanije Aerodromi Crne Gore ili garancijama 

opredijelila sredstava za kompaniju Montenegro Airlines.  

Potrebno je da mi dostavite u pisanoj formi sljedeće podatke:  

- ukupan iznos sredstava koji je Vlada iz Budžeta Crne Gore opredijelila 

kompaniji Montenegro Airlines, kao direktnu državnu pomoć ili plaćanjem 

neizmirenih obaveza kompanije Montenegro Airlines prema trećim licima;  

- zaključke sa sjednica Vlade, kao i materijal koji se razmatrao na 

sjednicama Vlade tim povodom. 
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Takođe, molim Vas da me obavijestite koliko je ukupno dugovanje 

kompanije Montenegro Airlines prema kompaniji Aerodromi Crne Gore, na 

sljedeće datume:  

- dug na 01.01.2017. godine;  

- dug na 01.01.2018. godine;  

- dug na 01.06.2018. godine.  

Takođe, obavijestite me i o neizmirenim, a dospjelim obavezama 

kompanije Montenegro Airlines prema trećim licima, kao i o kreditnim 

zaduženjima i iznosima kreditnih zaduženja prema poslovnim bankama.  

Takođe, shodno Zakonu, u obavezi ste da me obavijestite da li je 

kompanija Montenegro Airlines u predviđenom roku vratila ukupan iznos 

kredita prema Hipotekarnoj banci, koji je bio obezbijeđen keš kolateralom u 

iznosu od preko 2 miliona evra od strane kompanije Aerodromi Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

„Je li u planu rekonstrukcija Jadranske ceste duž Bokokotorskog 

zaljeva?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

4. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

„U kojoj je fazi izrada Studije opravdanosti za puni profil autoputa Bar-

Boljari, na koji način se planira priključak za prvu dionicu od Smokovca do 

Mateševa, na tzv. petlji, koliko je od početka gradnje autoputa ukupno 

utrošeno sredstava do 1. jula tekuće godine, i da li dinamika radova, odnosno 

utrošak sredstava do sada, omogućavaju da se radovi završe u predviđenom 

roku i po predviđenoj cijeni?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao 

odgovor. 

5. Poslanik Andrija Popović: 

„Kada će Ministarstvo saobraćaja i pomorstva - Direkcija za saobraćaj 

regionalni put Cetinje - Njeguši - Kotor rekonstruisati u cjelosti? Naime, u fazi 

završnice je dionica Cetinje-Njeguši. Kada će biti završena i proširena dionica 

Krstac - Trojica?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

6. Poslanik Milorad Vuletić: 

„Kada konačno otpočinju radovi na rekonstrukciji preostalog dijela 

saobraćajnice – tzv. „Stari put“ Podgorica - Spuž i da Ii će ista kao dio 
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regionalnog puta i alternativni putni pravac Podgorica-Danilovgrad-Nikšić biti 

završena prije početka izgradnje saobraćajnice bulevarskog tipa od Podgorice 

do Danilovgrada?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

7.Poslanik Miloš Nikolić: 

„Tri godine nakon početka radova na prvoj dionici autoputa od 

Smokovca do Mateševa jasno se vidi da je odluka koju je tadašnja Vlada 

donijela bila opravdana kako sa ekonomske, tako i sa strane ukupnog 

povezivanja resursa i kapaciteta sjevera i juga Crne Gore. Imajući u vidu 

navedeno, interesuje me kakvi su dalji planovi Vlade koji se tiču druge i ostalih 

dionica autoputa, te da li do kraja izgradnje prve dionice možemo očekivati 

nastavak radova na dionici Mateševo - Andrijevica?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Miloš Nikolić je komentarisao odgovor. 

8.Poslanik Mihailo Anđušić: 

„Uzevši u obzir trenutnu dinamiku izvođenja radova na dva kapitalno 

važna projekta za saobraćajnu infrastrukturu Glavnog grada - Donjogoričkog 

bulevara i druge faze zaobilaznice u Zeti, možete li nam dati informacije o 

realnim rokovima završetka ove dvije investicije?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 13 sati i 05 minuta, a nastavljena u 13 sati i 10 

minuta. 

Poslanik Andrija Mandić intervenisao je proceduralno povodom 

zahtjeva Specijalnog državnog tužilaštva Višem sudu u Podgorici, da se 

poslaniku Milanu Kneževiću odredi pritvor. 

 

Zatim se nastavilo sa postavljanjem pitanja. 

 

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1.Poslanik Suad Numanović: 

„Kakav je trenutni status realizacije više projekata u okviru integralnog 

projekta „Turistička valorizacija Đalovića pećine“? Kolika je vrijednost ukupne 

investicije, koje su aktivnosti do sada realizovane, koliko je sredstava 

opredijeljeno kapitalnim budžetom u ovoj godini i koji je rok za završetak 

projekta? Koliko će, nakon pune realizacije projekta, isti generisati novih 

radnih mjesta?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Suad Numanović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanica dr Draginja Vuksanović Stanković: 

„Šta Vlada i Ministarstvo preduzimaju povodom činjenice da Hotel „AS“ 

u Perazića dolu još uvijek nije otvoren? Da li je neko odgovarao u Ministarstvu 

i Vladi povodom činjenice da je investitor dostavio lažnu bankarsku garanciju 

koja je u Ministarstvu, za vrijeme bivšeg ministra Gvozdenovića, više od 

godinu dana slovila kao obezbjeđenje za preuzetu obavezu investitora za 

završetak radova na hotelu „AS“ i njegovo stavljanje u turističku ponudu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a dr Draginja Vuksanović Stanković je komentarisala 

odgovor. 

3. Poslanica Jovanka Laličić: 

„Da li je Ministarstvo u saznanju da li će i kada investitor - ruska 

kompanija Metropol početi sa realizacijom planirane investicije na Ostrvu Sv. 

Marko u opštini Tivat?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

4. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

Prije prelaska na postavljanje pitanja, poslanik mr Aleksandar 

Damjanović  intervenisao je proceduralno i saopštio da, saglasno članu 50 

Poslovnika Skupštine, još uvijek nije dobio tražena objašnjenja i obavještenja 

od Ministarstva održivog razvoja i turizma. 

Pavle Radulović, ministar održivog razvoja i turizma, dao je potrebna 

pojašnjenja, a zatim je poslanik mr Aleksandar Damjanović postavio pitanje: 

„Zašto je, i na osnovu kojih referenci, za projekat uklanjanja toksičnog 

otpada-grita sa prostora brodogradilišta u Bijeloj, koji se finansira kreditnim 

sredstvima Svjetske banke u vrijednosti od najmanje 20 miliona evra, 

odabrana kompanija „Valdo“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

5. Poslanik Andrija Popović: 

„Što preduzima Ministarstvo održivog razvoja i turizma, preko Direkcije 

javnih radova, da se konačno sanira zatvoreni bazen u Kotoru, koji je u fazi 

rekonstrukcije i van funkcije preko godinu dana, čime se velika šteta, između 

ostalih, nanosi crnogorskom i svjetskom vaterpolu? Poznato je da je kotorska 

škola vaterpola, decenijama, jedna od najcjenjenijih u svijetu. Njeni asovi su 

donijeli Crnoj Gori preko 30 medalja sa najviših takmičenja: olimpijskih, 

svjetskih i evropskih prvenstava. VK Primorac je bio evropski šampion, a VK 

Cattaro pobjednik LEN Kupa. Kada se planira stavljanje u funkciju zatvorenog 

bazena ali i sportske dvorane, koju solidarno već 8 godina grade Vlada i 
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opština Kotor, a novi izvođač radova je 2014. godine uveden u posao sa 

rokom završetka radova od 18 mjeseci?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

6. Poslanik Bogdan Fatić: 

„U kojoj fazi je realizacija projekta „Bjelasica i Komovi“, koji, kao 

integralan projekat, objedinjava u sebi više projekata na teritoriji nekoliko 

opština dominantno sjevernog regiona Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

7. Poslanica dr Ljiljana Đurišić: 

„Koje mjere i radnje planira da sprovede Vlada Crne Gore i resorno 

ministarstvo da revitalizije floru i faunu Potra Milene na Velikoj plaži, kako bi 

se spriječilo dalje ekološko zagađenje i ujedno ubrzao pregovarački proces 

otvaranja poglavija 27- Zaštita životne sredine?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

8. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Koje je korake vaše Ministarstvo preduzelo od mog zadnjeg pitanja u 

odnosu na najavljene aktivnosti oko raskidanja ugovora koji koče razvoj 

turizma u opštini Ulcinj:  

- Hotel Galeb - privatizovan 2006. godine od strane preduzeća Rokšped, 

a potom srušen 2008. godine;  

- Slučaj lokaliteta Suka (bivši Hotel Jadran) koji je dat u zakup još 1999. 

godine, a da ni dan danas nije preduzet niti jedan korak na izgradnji hotela?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

Dr Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavile su: 

 

1. Poslanica Anka Vukićević: 

„Kada će osobama sa invaliditetom biti omogućeno korišćenje prava na 

rehabilitaciju na svim nivoima zdravstvene zaštite, uključujući i rehabilitaciju 

u kući osiguranog lica, kao i specijalizovanu medicinsku rehabilitaciju koja im 

je zagarantovana Zakonom o zdravstvenom osiguranju?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Anka Vukićević je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje:  
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„Da li mi možete dati informaciju koji domovi zdravlja u Crnoj Gori 

pružaju usluge kućne fizikalne terapije i da li se pod adekvatnom 

zdravstvenom zaštitom ili fizikalnom terapijom smatra to da je pacijentima 

nakon moždanog udara omogućena samo jedna rehabilitacija u trajanju od 

28 dana, ili se pravilnik ne primjenjuje na valjan način?“ 

Dr Kenan Hrapović, ministar zdravlja, dao je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

2. Poslanica dr Vera Bulatović: 

1) „Šta ste Vi, kao ministar zdravIja, zajedno sa zaposlenima u svom 

ministarstvu preduzeli da zaustavite masovnu migraciju obučenih i 

kvalifikovanih zdravstvenih stručnjaka?“  

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

2) „U kojoj fazi realizacije je projekat razvoja implementacije 

telemedicine u crnogorskom zdravstvu?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

3. Poslanica Marina Jočić: 

„Kada će biti nabavljena dva digitalna mamografa koja su obećana 

prilikom usvajanja Budžeta za ovu godinu i kada će biti stavljeni u funkciju 

nadograđeni spratovi na domovima zdravlja Nova Varoš i Pobrežje?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Marina Jočić je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje:  

„Kako građani, osiguranici crnogorskog zdravstvenog sistema, mogu 

doći do informacije kako da dobiju donorsku karticu?“ 

Dr Kenan Hrapović, ministar zdravlja, dao je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

4. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Koliko je u vašem mandatu nabavljeno kapitalne opreme, tj. uređaja 

za zdravstveni sistem u Crnoj Gori čija je nabavka finansirana iz državnog 

budžeta, a koliko one iz donacija? Molim Vas da mi taksativno nabrojite naziv 

uređaja, proizvodnu marku uređaja, vrijednost uređaja i za koju zdravstvenu 

ustanovu je nabavljen/doniran taj uređaj?“  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

5. Poslanica Maja Bakrač: 

„Kada će Bolnica Meljine biti uključena u sistem javne zdravstvene 

zaštite?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Maja Bakrač je komentarisala odgovor. 

6. Poslanica Ana Nikolić: 

„Da li Ministarstvo zdravlja planira, i kada, da odredi namjenu 

rekonstruisanoj staroj bolnici Danilo I na Cetinju?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor. 

 

Mehmedu Zenki, ministru za ljudska i manjinska prava, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Luiđ Škrelja: 

„Šta je Vlada Crne Gore, odnosno Ministarstvo za ljudska i manjinska 

prava preduzelo u cilju suzbijanja pojave porodičnog nasilja u Crnoj Gori, 

imajući u vidu da ta pojava predstavlja ozbiljan društveni problem? Kojim 

pravnim mehanizmima se nasilje u porodici može spriječiti?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za 

ljudska i manjinska prava, a Luiđ Škrelja je odgovorio na komentar. 

2. Poslanica Branka Tanasijević: 

„Pošto je Ministarstvo za ljudska i manjinska prava posvećeno 

sprječavanju nasilja nad djecom, interesuje me koje će aktivnosti predviđene 

Strategijom za prevenciju i zaštitu djece od nasilja sa akcionim planom 2017 

- 2021. Ministarstvo realizovati u narednom periodu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za 

ljudska i manjinska prava, a Branka Tanasijević je odgovorila na komentar. 

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik dr Strahinja Bulajić: 

„Koji rezultati su ostvareni dosadašnjom primjenom Zakona o zaštiti od 

nasilja u porodici, a koji se isključivo odnose na član 12, st. 2, 3 i 4, kao i na 

član 36, posljednji stav, a u vezi sa članom 8 stav 3?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje:  

„Da li je tačna informacija da u Nacionalnom centru za autizam pojedina 

djeca borave pola sata nedjeljno?“ 

Kemal Purišić, ministar rada i socijalnog staranja, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 
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2. Poslanik Janko Vučinić: 

„Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o socijalnoj i dječjoj zaštiti, 

kojima su omogućene naknade za majke troje ili više djece, je proglašen 

neustavnim iz razloga što je ocijenjen kao diskriminatorski od strane Ustavnog 

suda. Nakon toga su jednom dijelu prevarenih majki, koje su bile zaposlene 

na neodređeno vrljeme i koje su se bavile samostalnom i poljoprivrednom 

djelatnošću, nadoknade vraćene u vidu najmanjih iznosa kroz Zakon o 

izvršenju odluke Ustavnog suda. Zar to nije neuporedivo veća diskriminacija u 

odnosu na onu zbog koje je Ustavni sud ukinuo nadoknade za majke troje i 

više djece? Kada ćete konačno priznati svoju grešku, prestati sa daljom 

diskriminatorskom kategorizacijom majki i svim korisnicama, za njih 22.051, 

vratiti protivzakonito i protivustavno oduzeto stečeno pravo koje su imale od 

1. januara 2016. godine do 30. juna 2017. godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje:  

„Da li smatrate da je Bošnjačka stranka odgovorna što je prvo podržala 

Zakon kojim se obezbjeđuju naknade za majke sa troje ili više djece, a zatim 

glasala da se te iste naknade ukinu?“ 

Kemal Purišić, ministar rada i socijalnog staranja, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

*  *  * 

 

Sjednica je završena 20. jula u 17 sati i 30 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog 

zapisnika.  

 

Broj: 00-61/18-11/2 

Podgorica, 20. jul 2018. godine 
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